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Keď som prvýkrát počul slovo Santiago, hneď som sa tam 
videl . Len okolnosti môjho zdravotného stavu a konzultácií s 
lekárkou ukázali , že bude najlepšie neísť tam .Osobne som 
bol z toho veľmi smutný .A keď som pred pár týždňami 
počul, že sa plánuje celoslovenská púť Muráň-Levoča a že ma 
tam aj náš duchovný otec  osobne pozval, bolo to pre mňa 
dosť silné . Silné v tom , že som sa nevedel rozhodnúť,  či to 
bude pre mňa dobré alebo nie . Preto som aj veľmi rád ,že 
moje rozhodnutie bolo ísť, aj keď s malou dušičkou . Naozaj  
to bol požehnaný čas od prvého ranného žmurknutia ,cez 
púť v okolí Trnavej Hory ,večerný film The Chosen, až po 
večerné ľahnutie na matrac .  
Najviac dojemné bolo to , že nás boli ochotní prijať naši 
farníci do svojich vlastných príbytkov a dovolili nám spoločne 
sa za nich modliť . Zdá sa mi , že aj pre nich to bol nový štart 
bojovať ďalej a nevzdávať sa ani  v jeseni života . 
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